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Utvalg: RÅDET FOR FUNKSJONSHEMMEDE 
Møtedato: 19.01.2009  
Møtested: Sagene samfunnshus, Trinserud  
Tidspunkt: 17:00 
  
   

Avlyst møte 19.01.2009 
Som følge av at det ikke er saker til behandling i Rådet for funksjonshemmede 19.01.2009 
har Bydelsadministrasjonen i samråd med leder for rådet, Toril Knatterød, bestemt å avlyse 
møte.  
 
Vedlagt følger protokoll fra møte 08.12.2008 og møteplan for 1.halvår 2009. 
 
 
Godt nytt år! 
 
Vennlig hilsen  
Vibeke Heiberg 
BU-konsulent  
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Postadresse: 
Postboks 4200 
Nydalen 
0401 Oslo 

 
Telefon:  02180 
Telefaks:  
 

Giro: 6004 06 04092 
Org.nr.: 974 778 726 

 
E-post:  
postmottak@bsa.oslo.kommune.no 
Internett: 
www.bsa.oslo.kommune.no 
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Møtebok 

 
 
Utvalg: RÅDET FOR FUNKSJONSHEMMEDE 
Møtedato: 08.12.2008 
Tidspunkt: 17:00 
Møtested: Sagene samfunnshus, Trinserud 
  
 
 
Følgende medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Repr  
Toril Knatterød Leder MS-foreningen i Oslo  
Kjell Arnulf Mikalsen Nestleder NHF  
Liv Klaussen Medlem MHO  
Ellen Marie Richter Eriksen Medlem LPP  
Thore Pettersen Medlem AP - politisk representant  
 
 
 
Følgende fra administrasjonen møtte: 
Tone Hølmebakk – assisterende barne- og ungesjef 
Dagny Meltvik – førstekonsulent 
Atle Hillestad  - økonomisjef 
 
Møteleder: Toril Knatterød 
Møtesekretær: Vibeke Heiberg 
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Følgende saker ble behandlet:  
  
Saksnr Tittel 
1. Åpent kvarter 
2. Godkjenning av innkalling og saksliste 
3. Godkjenning av protokoll fra møte 17.11.2008 
4. Atle Hillestad, økonomisjef ved Bydelsadministrasjonen, orienterer om 

budsjettforslaget 2009 
5. RFF-sak  

08/30 
Økonomioppfølging pr. 31.10.2008 

6. RFF-sak 
08/31 

Budsjettforslag 2009 

 

7. Orienteringssaker  
8. Eventuelt 
  
1. Åpent kvarter 
Det var ingen ytringer under åpent kvarter. 
 
 
2. Godkjenning av innkalling og saksliste 
Innkalling og saksliste ble enstemmig godkjent. 
 
 
 
3.  Godkjenning av protokoll fra møte 17.11.2008 
Protokoll fra møte 17.11.2008 ble enstemmig godkjent. 
 
 
 
4. Orientering om budsjettforslag 2009 
Atle Hillestad, økonomisjef ved bydelsadministrasjonen, orienterte om budsjettforslaget for 
2009. 
 
 
 
5. RFF-sak 08/30  Økonomioppfølging pr. 31.10.2008 
 
Rådet for funksjonshemmedes behandling: 
 

VEDTAK (enstemmig): 
Rådet for funksjonshemmede tilrår bydelsutvalget å fatte følgende  
vedtak: 
 
Bydelsdirektørens skriv av 23.11.2008 vedrørende økonomioppfølging pr.  
31.10.2008 tas til orientering. 
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6. RFF-sak 08/31  Budsjettforslag 2009 
 
  
Rådet for funksjonshemmedes behandling: 
Toril Knatterød og Ellen Marie Richter Eriksen fremsatte følgende tilleggsforslag til 
Bydelsdirektørens forslag til for budsjett for 2009: 
 

”Rådet for funksjonshemmede ber bydelsadministrasjonen være oppmerksom på den 
nye antidiskrimineringsloven og dens aktivitetsplikt. Alle etater har en plikt til å følge 
oppfordringene loven kommer med. 

  
”Rådet for funksjonshemmede etterspør en statistikk eller en oversikt over antall 
ansatte i bydelen som har behov for tilrettelagt arbeid.” 

 
”Rådet for funksjonshemmede etterspør hva slags satsing bydelen har på 
dobbeldiagnoser. Hvilke konkrete tiltak er planlagt i 2009. Hva vil i tilfelle komme 
fra statlig hold med opptrappingsplanen i rus?” 

 
 
Liv Jamvold Klaussen kom med følgende tilleggsforslag til Bydelsdirektørens forslag til 
budsjett 2009: 
 

”Rådet for funksjonshemmede mener arbeidsvilkårene for støttekontakter i bydelen 
pr i dag er for dårlige. Rådet for funksjonshemmede ber derfor om at arbeidsvilkårene 
til støttekontakter forbedres slik at disse jobbene blir mer attraktive.” 

 
 
VOTERING: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Toril Knatterød og Ellen Marie Richter Eriksens tilleggsforslag til budsjettvedtaket ble 
enstemmig vedtatt. 
 
Liv Jamvold Klaussen sitt tilleggsforslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 

 
VEDTAK (enstemmig): 
Rådet for funksjonshemmede tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende 
vedtak: 
 
1. Budsjett for 2009 vedtas på funksjonsområder og enheter i samsvar 
med Del II og på  
kostrafunksjoner i samsvar med Del III i bydelsdirektørs forslag til 
budsjett med de  
endringer som vedtas av bydelsutvalget.  
2. Måltallene for 2009 i budsjettdokumentet vedtas som måltall for 2009.  
3. Antall årsverk pr 01.01.2009 endres i samsvar med tabell i Del IV. Det 
foreslås opprettet  
1,1 faste stillinger og 0,1 engasjement.  
4. Priser på utleie av torgplasser og grøntområder økes med 4,3 % fra og 
med 01.01.2009.  
5. Priser på korttids- og halvdagsplasser i barnehagene videreføres med 
2008–satser.  
6. Innenfor rammen av de begrensninger som følger av bydelsutvalgets 
fullmakter, delegeres  
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det til bydelsdirektør følgende fullmakter for 2009:  
 

a. Fullmakt til å sette opp endelig budsjett i henhold til 
bydelsutvalgets vedtak.  

 
b. Fullmakt til å foreta budsjettendringer mellom kostrafunksjoner 

innenfor det enkelte funksjonsområde 2A, 2B, 3 og 4.  
 
c. Fullmakt til å foreta budsjettendringer innen følgende 

kostrafunksjoner: 233, 241, 242, 243, 265, 273, 275 og 283.  
 
d. Fullmakt til å foreta budsjettendringer mellom følgende 

kostrafunksjoner: 335 og 385.  
 
e. Fullmakt til å foreta budsjettendringer mellom følgende 

kostrafunksjoner: 100, 120, 130 og 180.  
 
f. Fullmakt til å inngå og si opp avtaler vedrørende kjøp og salg av 

varer og tjenester innenfor de rammer som følger av 
bydelsutvalgets vedtak.  

Rådet for funksjonshemmede tilrår Bydelsutvalget å innarbeide følgende 
uttalelser i bydelsdirektørens forslag til vedtaket: 
 
 
U2. 1. Rådet for funksjonshemmede ber bydelsadministrasjonen være 
oppmerksom på den nye antidiskrimineringsloven og dens aktivitetsplikt. 
Alle etater har en plikt til å følge oppfordringene loven kommer med. 

  
U2. 2. Rådet for funksjonshemmede etterspør en statistikk eller en 
oversikt over antall ansatte i bydelen som har behov for tilrettelagt 
arbeid. 

 
U2. 3. Rådet for funksjonshemmede etterspør hva slags satsing bydelen 
har på dobbeldiagnoser. Hvilke konkrete tiltak er planlagt i 2009. Hva vil 
i tilfelle komme fra statlig hold med opptrappingsplanen i rus? 

 
U2. 4. Rådet for funksjonshemmede mener arbeidsvilkårene for 
støttekontakter i bydelen pr. i dag er for dårlige. Rådet for 
funksjonshemmede ber derfor om at arbeidsvilkårene til støttekontakter 
forbedres slik at disse jobbene blir mer attraktive.  
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9. Orienteringssaker 
Thore Pettersen (AP) delte ut Arbeiderpartiets program for 2007-2009.   
 
Toril Knatterød ønsket alle i rådet en god jul og takket for et godt samarbeid med de ansatte i 
bydelsadministrasjonen. Hun meddelte at hun satt stor pris på at bydelsadministrasjonen har 
fulgt opp rådets ønsker om redegjørelser i forbindelse med ulike saker og temaer. 
 
 
 
10. Eventuelt 
Ellen Marie Richter Erichsen spør om det i forbindelse med omorganisering av sykehusene 
er slik at psykiatrien skal legges til Lovisenberg sykehus. Rådet for funksjonshemmede 
ønsker at dette spørsmålet settes opp som en orienteringssak på møtet i januar. 
 
 
 
 
BYDEL SAGENE 
Rådet for funksjonshemmede 
 
 
Toril Knatterød       Vibeke Heiberg 
Leder       Møtesekretær 
 


